
ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 
Εκ του πρακτικού της υπ' αριθ. 6/18-5-2012 

συνεδριάσεως του Δημοτικού Συμβουλίου Νάουσας 

 

 

Αριθμός απόφασης 173/2012 

Περίληψη 

 

Διοργάνωση Επιστημονικής Ημερίδας  

«Η Βιομηχανική κληρονομιά της Νάουσας» στις 19/5/2012 -  

Αναμόρφωση προϋπολογισμού 

 

 

Στη Νάουσα και στο Δημοτικό κατάστημα, σήμερα 18
η
  του μηνός Μαΐου 2012 ημέρα 

Παρασκευή και ώρα 19.00, συνήλθε σε τακτική δημόσια συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο 

Νάουσας ύστερα από τη με αριθμ. πρωτ. 11.954/14-5-2012 έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου 

που επιδόθηκε σε όλα τα μέλη του Συμβουλίου και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις 

του άρθρου 67 Ν. 3852/2010 (ΦΕΚ Α΄ 87). 

Διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, δεδομένου ότι σε σύνολο 33 μελών βρέθηκαν 

παρόντα 27 μέλη και ονομαστικά: 

 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ 

Δημοτικοί Σύμβουλοι 

 

1. Παππάς Χρήστος, Πρόεδρος          21. Ιωσηφίδου-Αποστόλου Παναϊλα (Ίλια)              

2. Σέπκας Δημήτριος, Γραμματέας 22.  Φουντούλης Γεώργιος 

3. Ιτσκάρα - Θανασούλη Ευδοξία           23. Υφαντίδης Αχιλλεύς  

4. Αδαμίδης Παύλος   24. Γώγος Βασίλειος 

5. Γκαρνέτας Ιωάννης  25. Δάγγας Στέλλιος  

6. Τσαγκαλίδου - Τσεχελίδου Παρθένα 26. Καρτσιούνης Γεώργιος 

7. Λογδανίδης Ευστάθιος 27.  Λακηνάνος Αγγελάκης 

8. Βασιλείου Γεώργιος    

9. Γιαννούλης Ιωάννης           ΑΠΟΝΤΕΣ 

10. Βαδόλας Εμμανουήλ      

11.  Παπαδόπουλος Κων/νος   1. Ράλλη Σοφία 

12.  Καρυδά – Μυλωνά Μαρία                 2. Κελεσίδης Ιωάννης 

13.  Ηλίας Γεώργιος   3.   Τεληγιαννίδης Θεόφιλος 

14.  Γιάντσης Γεώργιος   4. Παπαθεοδώρου Γεώργιος        

15.  Βράντσης Θωμάς        5.  Παρθενόπουλος Ιωάννης 

16.  Μαραντίδης Παναγιώτης 6.  Παπαϊωάννου Δημήτριος 

17.  Μπουρδάνος Αντώνιος       

18.  Χαλκιάς Γεώργιος    οι οποίοι δεν προσήλθαν 

19.  Τζώρτζης Βασίλειος    αν και νόμιμα κλήθηκαν 

20.  Δεληχρήστου - Τσίλη Ευαγγελία   

                  

Η  κ. Ιωσηφίδου  αποχώρησε στο 8
ο
 θέμα της ημερήσιας διάταξης 

Ο κ. Φουντούλης  αποχώρησε στο 8
ο
 θέμα της ημερήσιας διάταξης 

Ο  κ. Γώγος  αποχώρησε στο 8
ο
 θέμα της ημερήσιας διάταξης  
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ΠΑΡΟΝΤΕΣ:  Πρόεδροι Δημοτικών / Τοπικών Κοινοτήτων 

 

1. Ανδριώτης Άγγελος                                               Δ.Κ.  ΚΟΠΑΝΟΥ  

2. Πασχούλας Βασίλειος      Τ.Κ.  ΑΡΚΟΧΩΡΙΟΥ 

3. Τσαλίλη-Θεοδωρίδου Χριστίνα    Τ.Κ.  ΖΕΡΒΟΧΩΡΙΟΥ 

4. Μωϋσίδης Αναστάσιος       Τ.Κ.  ΡΟΔΟΧΩΡΙΟΥ 

5. Αλματζής Χρήστος   Τ.Κ.  ΣΤΕΝΗΜΑΧΟΥ 

 

ΑΠΟΝΤΕΣ:  Πρόεδροι Δημοτικών / Τοπικών Κοινοτήτων 

      

1. Τσουκαλάς Θωμάς                                                Δ.Κ.  ΝΑΟΥΣΑΣ 

2. Νησιώτη-Χατζηκαλλινίδου  Πετρούλα   Τ.Κ.  ΑΓΓΕΛΟΧΩΡΙΟΥ 

3. Φανιάδης Θεόδωρος                                               Τ.Κ.  ΓΙΑΝΝΑΚΟΧΩΡΙΟΥ 

4. Αντωνίου – Μάμαλη Μαρία    Τ.Κ.  ΕΠΙΣΚΟΠΗΣ 

5. Τομπουλίδου-Αλιτζανίδου Ζωγράφα (Φούλη)   Τ.Κ.  ΛΕΥΚΑΔΙΩΝ 

6. Τσαπακίδης Χαράλαμπος                                       Τ.Κ.  ΜΑΡΙΝΑΣ 

7. Διάκογλου Νικόλαος   Τ.Κ.  ΜΟΝΟΣΠΙΤΩΝ 

8. Πρόϊος Χρήστος      Τ.Κ.  ΠΟΛΥΠΛΑΤΑΝΟΥ 

9. Γεωργιάδης Σταύρος      Τ.Κ.  ΧΑΡΙΕΣΣΑΣ 

 

Ο Δήμαρχος κ. Αναστάσιος Καραμπατζός προσκλήθηκε και παρίσταται στη συνεδρίαση.  

Στη συνεδρίαση παρευρίσκεται και η κ. Λίγγου Ελισάβετ υπάλληλος του Δήμου για την 

τήρηση των πρακτικών.  

Ο Πρόεδρος κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης και εισηγούμενος το  10
ο
 θέμα, της 

ημερήσιας διάταξης το λόγο έδωσε στον Αντιδήμαρχο κ. Μαραντίδη Παναγιώτη, ο οποίος είπε 

τα εξής: 

Ο Δήμος Νάουσας σε συνεργασία με τη Διεθνή Επιτροπή για τη Διατήρηση της 

Βιομηχανικής Κληρονομιάς - TICCIH (The International Committee for the 

Conservation of industrial Heritage), διοργανώνουν το Σάββατο 19 Μαίου 2012, 

επιστημονική ημερίδα με θέμα «Η βιομηχανική κληρονομιά της Νάουσας». 

Σκοπός της ημερίδας είναι η ανάδειξη και η προστασία της πλούσιας 

βιομηχανικής κληρονομιάς της Νάουσας, αλλά και η ευαισθητοποίηση πολιτών, 

φορέων και συλλόγων στη συγκέντρωση και την καταγραφή στοιχείων , τα οποία θα 

αξιοποιηθούν από το Κέντρο Τεκμηρίωσης Βιομηχανικής Κληρονομιάς του Δήμου 

Νάουσας που βρίσκεται στο στάδιο της κατασκευής στο πρώην βιομ. συγκρότημα 

της «ΕΡΙΑ» (βαφεία-καμινάδα) και το οποίο πρόκειται να ολοκληρωθεί εντός του 2012. 

Οι εργασίες της ημερίδας θα φιλοξενηθούν το Σάββατο 19 Μαΐου 2012 στην 

κεντρική αίθουσα εκδηλώσεων του Τμήματος Διοίκησης Τεχνολογίας του 

Πανεπιστημίου Μακεδονίας στο κτίριο «Λόγγου-Τουρπάλη». 
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Το πρόγραμμα περιλαμβάνει δύο συνεδρίες. Η πρώτη, τις ώρες από 09:00 έως 

15:00 και η δεύτερη, τις ώρες από 15:30 έως 16:30, με θεματολογία και εισηγητές όπως 

αναφέρονται ειδικότερα στο συνημμένο πρόγραμμα. 

Προτείνεται στο Δημοτικό Συμβούλιο να εγκρίνει τη συνδιοργάνωση της 

επιστημονικής ημερίδας «Η βιομηχανική κληρονομιά της Νάουσας» και να αναθέσει 

στην Ε.Τ.Α. Α.Ε. τη φιλοξενία των εισηγητών και εκπροσώπων της Διεθνούς Επιτροπής 

για τη Διατήρηση της Βιομηχανικής Κληρονομιάς -TICCIH. 

Η συνολική δαπάνη ανέρχεται στο ποσό των 2.947 ευρώ, περιλαμβάνει τα έξοδα 

φιλοξενίας και μετακινήσεων των εισηγητών, και θα βαρύνει τον Κ.Α. 00.64 42 

«Διοργάνωση συνεδρίων, συναντήσεων, διαλέξεων». 

 

Λακηνάνος: Κύριε Πρόεδρε, δυστυχώς αυτό που λέμε βιομηχανική κληρονομιά κτιρίων, 

έχει αφήσει με τα κλεισμένα εργοστάσια και μια άλλη κληρονομιά ανέργων. Αυτό που  

συμβαίνει είναι ένα μνημόσυνο και  ένα κύκνειο άσμα, ότι έχει απομείνει απ’ εδώ.  Πιστεύω 

ότι μία οργανωμένη κοινωνία μπορεί να ασχοληθεί με την κληρονομιά της, όταν έχει 

εξασφαλίσει, η επόμενη γενιά να μπορεί να δουλέψει  ή να μπορεί να έχει εργασιακή διέξοδο. 

Μ’ αυτήν την λογική είμαστε  αντίθετοι σε όλα αυτά εδώ πέρα τα μνημόσυνα τα οποία 

γίνονται και παρεμπιπτόντως, θα ήθελα, όπως είχα πει και την άλλη φορά, όταν μας έρχεται 

ένα τέτοιο έργο, 3.000 ευρώ, θα ήθελα να υπάρχει και μία κατάσταση εξόδων. Για τελευταία 

φορά το λέω, γιατί το έχω πει και σε άλλες περιπτώσεις.  

 

Καρυδά: Όσον αφορά το θέμα της βιομηχανικής κληρονομιάς και της προστασίας και 

ανάδειξής της, θεωρώ, ότι το έχουμε συζητήσει πάρα πολλές φορές. Μπορεί να έχουμε 

διαφορετικές απόψεις με την παράταξη, όμως εμείς θεωρούμε, ότι ένα κομμάτι της ιστορίας 

αυτής όχι απλώς πρέπει να το προστατέψουμε, να  το διαφυλάξουμε, να το  αναδείξουμε, αλλά  

παράλληλα να αξιοποιήσουμε και τα υπάρχοντα κελύφη, τα οποία σήμερα είναι ανενεργά 

εργοστάσια. Δυστυχώς, όλοι λέμε δυστυχώς και μακάρι να λειτουργούσαν και κανείς 

προφανώς δεν μπορεί να πει, ότι δεν θα ήθελε να λειτουργήσουν, όμως αντί να είναι σκέτα  

κελύφη και να καταρρέουν, από την άλλη  αξιοποιούνται, δίνονται σε επανάχρηση και όλο 

αυτό δημιουργεί θέσεις εργασίας,  φυσικά πολύ λιγότερες, όμως συμβάλλει στο να  αυξηθεί η 

τουριστική ανάπτυξη της πόλης, για την οποία θεωρώ ότι όλοι προσπαθούμε.  

 

Δήμαρχος: Ξεκινώντας από τον οικονομικό προγραμματισμό, ναι, είναι κάποια έξοδα, τα 

οποία βεβαίως έμμεσα αν θέλετε, φεύγουν από την μία τσέπη του Δήμου και πάνε στην άλλη, 

ουσιαστικά για να στηριχθεί και η δημοτική μας επιχείρηση. Αλλά νομίζω, σ’ αυτήν την 

δύσκολη περίοδο, στην μιζέρια και στην κατήφεια που έχει κυριεύσει την ελληνική κοινωνία, 

θα πρέπει να κάνουμε αντίστοιχου μεγέθους επιθετικές ενέργειες και δράσεις. Γιατί αν τα 

σταματήσουμε και αυτά,  αγαπητοί συνάδελφοι, ήμαστε τελειωμένοι.   

Από την άλλη, δεν είναι επί του παρόντος φυσικά, να κάνουμε τώρα απολογισμό, πως και 

ποιοι ευθύνονται για το κλείσιμο των εργοστασίων και των επιχειρήσεων στην Χώρα. Δεν 

είναι ώρα να πιάσουμε το ζήτημα αυτό, το οποίο είναι τεράστιο θέμα. Παράλληλα όμως, θα 

ήθελα και από τον κ. Λακηνάνο, τη λέξη μνημόσυνο να την αφαιρέσει από την τοποθέτησή 

του, γιατί προσπαθούμε, αυτό που είπε και η κ. Καρυδά,  να αναδείξουμε και να αναπτύξουμε 

αυτήν την περιουσία που έχει ο Δήμος, που είναι στοιχείο της ταυτότητας και της ιστορίας της 

πόλης.  
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Εμείς προσπαθούμε μέσω προγραμμάτων του ΕΣΠΑ κ.λ.π. που είναι χρηματοδοτούμενα 

100%, και στα οποία μονίμως η παράταξή σας είναι αρνητική, να επισκευάσουμε και μ’ 

αναπλάσουμε αυτά τα κτίρια, έτσι ώστε να ενισχυθεί ο συνεδριακός τουρισμός και να 

καλυφθεί μέρος του εισοδήματος και των θέσεων εργασίας που είχαν κάποτε τα κλωστήρια 

κ.λ.π..  Επομένως βοηθήστε σ’ αυτήν την κατεύθυνση αγαπητοί συνάδελφοι, ψηφίζοντας 

τουλάχιστον  τα προγράμματα που είναι 100% χρηματοδοτούμενα και όχι από ίδια έσοδα του 

Δήμου.  

Θα ήθελα λοιπόν να σας παρακαλέσω, να είστε παρόντες στην αυριανή ημερίδα, στην 

οποία θα έχουμε εκλεχτούς εισηγητές και τοπικούς ανθρώπους που ξέρουν την ιστορία της 

βιομηχανίας, οι οποίοι  θα μας βοηθήσουν και θα μας παράσχουν την τεχνογνωσία. Η ημερίδα 

γίνεται και για δική μας ενημέρωση, για να πάρουμε και κάποια εξειδικευμένη γνώση στην  

διαχείριση, στην λειτουργία, στην οργάνωση μουσείων, που εμείς δεν γνωρίζουμε.  

Αυτόν τον στόχο έχουν αυτές οι ημερίδες και φυσικά, την ανάδειξη της βιομηχανικής μας 

κληρονομιάς σε  ανθρώπους οι οποίοι έρχονται για πρώτη φορά στη Νάουσα και οι οποίοι θα 

αποτελέσουν και ένα σχήμα πομπού και πρεσβευτή προς τα έξω.  

   

Στη συνέχεια ο Πρόεδρος κάλεσε το Συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά.   

 

ΝΑΙ ψήφισαν είκοσι δύο (22) δημοτικοί σύμβουλοι οι κ.κ. Παππάς, Ιτσκάρα, Λογδανίδης, 

Βασιλείου, Βαδόλας, Μαραντίδης, Αδαμίδης Γκαρνέτας, Τσαγκαλίδου, Γιαννούλης, 

Παπαδόπουλος, Καρυδά, Ηλίας, Γιάντσης, Βράντσης, Μπουρδάνος, Χαλκιάς, Τζώρτζης, 

Δεληχρήστου, Υφαντίδης, Σέπκας και Δάγγας. 

 

ΟΧΙ ψήφισαν δύο (2) σύμβουλοι οι κ.κ. Καρτσιούνης και  Λακηνάνος. 

 

Το Δημοτικό Συμβούλιο 

 

Μετά από διαλογική συζήτηση και ψηφοφορία,  

 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ 

 

1. Εγκρίνει την συνδιοργάνωση με τη Διεθνή Επιτροπή για τη Διατήρηση της 

Βιομηχανικής Κληρονομιάς - TICCIH (The International Committee for the 

Conservation of industrial Heritage) της επιστημονικής ημερίδας  με θέμα «Η βιομηχανική 

κληρονομιά της Νάουσας» το Σάββατο 19 Μαΐου 2012. 

2. Αναθέτει απ’ ευθείας στην Ανώνυμη Εταιρεία με την επωνυμία  «ΕΤΑΙΡΕΙΑ 

ΤΟΥΡΙΣΤΙΚΗΣ ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ ΔΗΜΟΥ ΝΑΟΥΣΑΣ – ΑΝΩΝΥΜΗ ΕΤΑΙΡΕΙΑ ΟΤΑ» 

και τον διακριτικό τίτλο «ΞΕΝΟΔΟΧΕΙΟ ΒΕΡΜΙΟΝ Α.Ε. ΟΤΑ», τη φιλοξενία των 

εισηγητών και των εκπροσώπων της Διεθνούς Επιτροπής 

για τη Διατήρηση της Βιομηχανικής Κληρονομιάς -TICCIH. 
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3. Η συνολική δαπάνη, η οποία θα ανέλθει στο ποσό των 2.947 ευρώ, περιλαμβάνει τα έξοδα 

φιλοξενίας και μετακινήσεων των εισηγητών και θα βαρύνει τον Κ.Α. 00.6442 

«Διοργάνωση συνεδρίων, συναντήσεων, διαλέξεων» του προϋπολογισμού εξόδων του 

Δήμου Νάουσας. 

4. Τροποποιεί τον προϋπολογισμό του Δήμου Νάουσας έτους 2012 και  ενισχύει στα έξοδα 

τον Κ.Α. 00.6442 «Διοργάνωση συνεδρίων, συναντήσεων και διαλέξεων»  με το ποσό των 

2.947 ευρώ, το οποίο μεταφέρει από το αποθεματικό. 

 

Στην παρούσα απόφαση μειοψήφησαν οι κ.κ. Καρτσιούνης και  Λακηνάνος 

Ακροτελεύτια διάταξη 

 

Από  τις  διατάξεις αυτής της απόφασης θα προκληθεί δαπάνη σε βάρος του 

προϋπολογισμού του Δήμου ύψους 2.947 ευρώ, η οποία θα καλυφθεί από τον Κ.Α. 00.6442 

όπου μετά την τροποποίηση του προϋπολογισμού έτους 2012, υπάρχει γραμμένη η σχετική 

πίστωση.  

 

Η παρούσα απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  173/2012. 
……………………………………………………………………………………….. 

 

Αφού  εξαντλήθηκαν  τα  θέματα  της  ημερήσιας  διατάξεως λύεται η συνεδρίαση. 

 

Για  το  σκοπό αυτό συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφεται ως εξής: 

  

  Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ                                 ΤΑ  ΜΕΛΗ  

      Υπογραφή όπως στην αρχή                    Υπογραφή όπως στην αρχή 

 

Ακριβές απόσπασμα 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ 
 

 

 

ΧΡΗΣΤΟΣ ΠΑΠΠΑΣ 
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